
ALV NJU-VGZ / 18-009

Notulen
van de gezamenlijke Algemene Ledenvergadering van de

Nederlandse Juweliers- en Uurwerkenbranche en de Vereniging Goud- en Zilversmeden
gehouden op maandag 29 oktober 2018 om 16.00 uur

in Restaurant De Engel Hotel te Houten

Aanwezig: 16 stemgerechtigde leden NJU / 9 stemgerechtigde leden VGZ
Voorzitters: de heer B. Hagemeijer (VGZ) en de heer F.T.M. Hünteler (NJU)
Notulen: de heer P.E. Thio

1. Opening

De heren Hagemeijer en Hünteler openen de vergadering om 16.05 uur. Zij wijzen op het bijzondere
karakter van deze bijeenkomst, dat te maken heeft met de besluitvorming over de Samensmelting
van de verenigingen NJU en VGZ met de FGZ.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Er zijn geen ingekomen of uitgaande stukken.

De heer Mooi geeft aan dat hij bij het vergaderpunt 4. Samensmelting graag de leden wil
toespreken.

3. Goedkeuring notulen ledenvergadering 25 juni 2018 (ALV NJU-VGZ / 18-004)

De notulen worden tekstueel en inhoudelijk ongewijzigd goedgekeurd.

De heer Thio geeft aan dat hij het CBS heeft gevraagd of de resultaten van de enquêtes ook
beschikbaar kunnen worden gesteld aan de ondernemers. Het CBS gaf aan dat er al veel te vinden is
op de website. Er volgt nog contact over de vraag of er branche-specifiekere resultaten ter
beschikking kunnen worden gesteld.

4. Samensmelting van de verenigingen (ALV NJU-VGZ / 18-006a-b-c)

De heer Mooi krijgt het woord en spreekt de leden toe. Hij dankt de aanwezigen voor deze
gelegenheid. Hij is al vijftig jaar lid en heeft veel mooie herinneringen aan zijn tijd als bestuurslid.
Hij heeft de vergaderstukken ontvangen en is verheugd over de fusie maar het doet wel pijn dat de
begroting negatief is. Er is al bezuinigd maar het is nu de vraag hoe het verder zal gaan. Hij adviseert
om de mogelijkheden van samenwerking te onderzoeken met andere organisaties.

De voorzitters danken hem voor zijn woorden en aanbevelingen.

De voorzitters lichten de vergaderstukken toe:
· Er is een voorstel tot fusie van de NJU, VGZ en FGZ opgesteld, met een toelichting en met

conceptstatuten voor de gefuseerde verenigingen. De richtdatum voor de fusie is 1 januari
2019.



· De besturen vragen de leden van de NJU en VGZ om vandaag een principebesluit tot fusie te
nemen. Hierna zullen de genoemde stukken een maand ter inzage worden gelegd bij de
Kamer van Koophandel en op het adres van het secretariaat van de verenigingen in
Voorburg.

· Na afloop van deze termijn zal in een nieuw te houden ALV van de NJU en VGZ het
definitieve besluit tot fusie kunnen worden genomen. Als daarbij het statutair vereiste aantal
leden (twee/derde) niet aanwezig is zal kort daarna nog een ALV worden gehouden.

Voorstel tot fusie en toelichting

Het Voorstel tot fusie en de toelichting worden pagina voor pagina doorgenomen.

De heer Hoogeman merkt op dat waar op pagina 4 staat vennootschap moet staan vereniging.

De heer Uilenbroek vraagt of het kapitaal van de verenigingen geheel wordt gefuseerd. De
voorzitters antwoorden dat dit in principe wel de bedoeling is, er bestaat echter ook de mogelijkheid
voor het oormerken van bepaalde gelden. Dit hoeft echter niet statutair te worden vastgelegd, de
vermogens van de verenigingen gaan samen.

De heer Mooi vraagt of een benoemingstermijn van 2 jaar voor de voorzitter niet erg kort is.  De
voorzitters antwoorden dat het lastig is om bestuursleden te vinden, daarom wil je ze niet te lang
vastleggen. Bovendien houdt een korte termijn beter rekening met de moderne snelle
ontwikkelingen en met de mogelijkheid dat de samenwerking niet bevalt (van beide kanten).

Concept-statuten

De voorzitters wijzen op het feit dat de besturen en de leden (ALV’s) van de verenigingen al een
aantal jaar tot ieders tevredenheid en genoegen samen vergaderen. Er is advies van de notaris
gevraagd over hoe je dit het beste kan formaliseren. Het resultaat daarvan zijn de voorliggende
concept-statuten, waar de besturen volledig achter staan.

De Concept-statuten worden pagina voor pagina doorgenomen.

De heer Mooi vraagt om het mogelijk te maken dat oud-ondernemers lid kunnen worden zonder
stemrecht en tegen een bijzonder tarief.

De aanwezigen leden van de NJU en VGZ gaan unaniem akkoord met de voorliggende
vergaderstukken (Voorstel tot fusie met toelichting en Concept-statuten) en nemen daarmee het
voorgestelde principebesluit tot fusie. De besturen zullen de noodzakelijke vervolgstappen zetten.
BESLUIT

5. Begroting NJU-VGZ-FGZ 2019 (ALV NJU-VGZ / 18-007)

De voorliggende begroting gaat uit van de totstandkoming van de fusie tussen de NJU, VGZ en FGZ
per 1 januari 2019.

De begroting toont verlies, dit zal het volgende jaar kleiner zijn. Er was al een aantal maatregelen
genomen en er zullen nog meer maatregelen volgen (minder personeel, andere huisvesting,
Edelmetaal in eigen beheer). De FGZ beschikt vooralsnog over kapitaal om het tekort te dekken.

De heer Roksnoer merkt op dat niet zozeer de kosten het probleem zijn maar de opbrengsten. Er is
onverminderd vraag naar de activiteiten van de verenigingen, waar ook de niet-leden van profiteren,



en er wordt veel gedaan met zo weinig mogelijk middelen. Er is de afgelopen periode echter
tegelijkertijd sprake geweest van een terugloop van de inkomsten (contributies, advertenties,
subsidies etc.). Er wordt gewerkt aan een gezonde balans.

De heer Mooi adviseert om samenwerking met andere organisaties te zoeken en leden te werven op
bijvoorbeeld de Rikketik-beurs.

De heer De Bruijn vraagt om een helder plan om het tekort op te lossen.

De heer Thio vraagt de leden om op te treden als ambassadeurs voor het lidmaatschap.
Ledenwerving is in hun eigen belang en zij kunnen zelf de collega-ondernemers het beste overtuigen.

De heer Hünteler merkt op dat het economisch tij deels gekeerd lijkt en dat er weer aanmeldingen
voor het lidmaatschap zijn.

Mevrouw Teunen vraagt of er een vergelijking kan worden gemaakt van het aantal aanmeldingen
voor het lidmaatschap met het aantal inschrijvingen bij de Kamer van Koophandel.

De heer Hagemeijer merkt op dat je steeds minder vaak ziet dat bedrijven worden overgenomen
binnen de familie terwijl het starten van een juweliersbedrijf niet makkelijk is. Bovendien denken
veel ondernemers dat ze alles via het internet kunnen krijgen. De vereniging doet echter veel meer
voor de branche dan het internet kan bieden. Overigens hebben alle (branche)verenigingen hiermee
te maken.

Mevrouw Peters merkt op dat veel activiteiten van de verenigingen zeer succesvol zijn. Beleef het
Sieraad heeft dit jaar ruim 175 deelnemende winkels en ateliers, dat is meer dan vorig jaar. Omdat
het succes mede wordt bepaald door de omvang van de actie mogen niet-leden ook deelnemen
(maar ze betalen wel meer).

De aanwezige leden van de NJU en VGZ keuren de begroting unaniem goed.
BESLUIT

6. Gedragscode Verantwoord Goud (ALV NJU-VGZ / 18-008)

De gedragscode wordt doorgenomen en toegelicht en de leden worden uitgenodigd om deze  te
tekenen. Hiermee laten zij zien dat ze het gebruik van verantwoord goud willen bevorderen.
Belangrijk onderdeel van de gedragscode is dat de leden aan hun leveranciers vragen of die weten
waar het goud dat geleverd wordt vandaan komt.

7. Wat verder ter tafel komt

Mevrouw Peters roept de leden op om zich op te geven voor de Promotiecommissie. Deze
commissie komt eens in de paar maanden bijeen, het meeste overleg gaat over de mail.

Mevrouw Hut geeft aan dat ze geïnteresseerd is.

8. Rondvraag en sluiting

De heer Thio geeft aan dat de leden na afloop van de vergadering bij hem de gedragscode
Verantwoord Goud kunnen komen tekenen en dat hij ook vragen zal beantwoorden over de cao.

De voorzitters sluiten de vergadering om 16.45 uur.


